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Zápis z 6.  zasedání Zastupitelstva obce Těchlovice, 

konaného dne  9. listopadu  2015 od 18:00 hodin v místní knihovně. 

   Zasedání Zastupitelstva obce Těchlovice bylo zahájeno v 18:02 hodin starostkou obce Jaroslavou 
Hýlovou. 

 
Přítomni zastupitelé:  Jaroslava Hýlová, Jiří Hýl, Martin Cvejn, Mgr. Květoslav Kolařík,  Ing. Michal 
Macháček a Vlasta Krebsová 
Nepřítomen: Ing. Radka Čepelová - omluvena 

 
Starostka obce konstatovala, že ze sedmičlenného zastupitelstva je přítomno šest členů, takže 
zastupitelstvo je usnášeníschopné. Pozvánka byla zveřejněna jak na elektronické úřední desce, tak na 
úřední desce obce od 22.10.2015, zastupitelům byla předána v termínu delším než sedm dní před 
konaným zasedáním. Dále uvedla, že zápis z 5. zasedání ZO je bez připomínek a je považován za schválený. 

 
Program (návrh):  

 
 1. Zahájení 
 2. Schválení programu 
 3. Schválení ověřovatelů 
 4. Určení zapisovatele zápisu 
 5. Kontrola plnění usnesení 

      6. Kontrola plnění plánovaných neinvestičních akcí pro rok 2015 
        7. Kontrola plnění plánovaných kulturně- sportovních akcí pro rok 2015 
        8. Schválení rozpočtové změny č. 3/2015 
        9. Schválení hospodaření obce za období 01-09/2015 včetně stavu na BÚ, ČNB 
      10. Schválení rozpočtu obce na rok 2016 
      11. Schválení rozpočtu MŠ na rok 2016 
      12. Zrušení vnitřní směrnice č. 4/2005  
      13. Schválení cen pro prodej a nájem pozemkových parcel v majetku obce 
      14. Schválení nové vnitřní směrnice pro vedení účetnictví obce 
      15. Zrušení členství obce ve svazku SOB 
      16. Schválení opravy v usnesení č. 20/2015  
      17. Schválení provedení inventarizace majetku obce 
      18. Schválení smlouvy o poskytování údajů pro fakturaci stočného  
      19. Záměr obce 
      20. Schválení finančního příspěvku dětem, které se věnují mimoškolním aktivitám pro rok 2016 
      21. Schválení ukončení členství v KV 
      22. Schválení návrhu nového člena do KV 
      23. Zprávy z provedených kontrol KV a FV 
      24. Schválení vyřazení DHM 
      25. Schválení strategie obce na období let 2015 – 2020 
      26. Schválení strategií rozvoje MAS - / SCLLD / 
      27. Různé 
      28. Diskuse  
      29. Závěr 
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       Návrh starostky z dnešního jednání vypustit bod 12. a 13. a opravit v bodě 16. usnesení z 20/2015 na č.    
       30/2015. 
 
 

2. Schválení programu  

Usnesení   č.1/11/2015  
       Zastupitelstvo obce schválilo program zasedání  s těmito úpravami, vypuštění bodu 12. a 13. a oprava v   
       bodě 16. z usnesení č. 20/2015 na 30/2015. 

 
Výsledek hlasování: 

Pro: 6; Proti: 0; Zdržel se: 0 

 
 

3. Schválení ověřovatelů zápisu 

Starostka navrhla za ověřovatele zápisu pana Michala Macháčka a pana Květoslava Kolaříka. 

 

Usnesení č.2/11/2015 
Zastupitelstvo obce schválilo ověřovatele zápisu pana Michala Macháčka a pana Květoslava Kolaříka. 
 
Výsledek hlasování: 

Pro: 6; Proti: 0; Zdržel se: 0 

 

 

4. Určení zapisovatele zápisu: 

Starostka se dotázala, zda má zájem některý z přítomných zastupitelů vyhotovit zápis z jednání. Jelikož se 

nikdo nepřihlásil, starostka určila zapisovatelem zápisu pana Jiřího Hýla. 

 

5. Kontrola plnění usnesení 
Starostka konstatovala, že všechna důležitá usnesení byla splněna. 
 

 

6. Kontrola plnění plánovaných neinvestičních akcí pro rok 2015 
Starostka uvedla, že tyto akce se do konce roku 2015 nesplní: 
Babětín – retardéry (nebyla podána žádost), Oprava silnice (U Jochmana), Turistické značení Vrabinec, 
Zrcadlo na Babětíně, Přerov autobusová zastávka a oprava silnice (U tunýlku). 

 

 
7. Kontrola plnění plánovaných kulturně - sportovních akcí pro rok 2015 

       Starostka seznámila zastupitele s akcemi, které byly mimo plán: 9.10.2015 – Cyklistický závod „Těchlovické 
kolečko“, 17.10.2015 – Vítání občánků, 31.10.2015 – Podzimní slavnost. Splněno – zájezd do divadla. Ještě 
proběhne 29.11.2015 – Advent a 4.12.2015 – Mikulášská nadílka. 
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8. Schválení rozpočtové změny č. 3/2015 

        Starostka seznámila zastupitele s rozpočtovou změnou č.3/2015. Rozpuštění financování do výdajů.  
         

Usnesení č.3/11/2015   
Zastupitelstvo obce schválilo rozpočtovou změnu č.3/2015 dle předloženého návrhu, který je přílohou 
zápisu. 
 

Výsledek hlasování: 

Pro: 6; Proti: 0; Zdržel se: 0 

 

 

9. Schválení hospodaření obce za období 01-09/ 2015 včetně stavu na BÚ 
        
        Příjmy:  5 034 832,90  Kč – tj. plnění plánovaného rozpočtu na 83,45 % 

Výdaje: 3 435 317,50  Kč – tj. plnění plánovaného rozpočtu na 50,49 % 
Současný stav na běžném účtu:  2 769 884,90 Kč 
Stav na účtu ČNB: 334 802,63 Kč                        
Stav úvěrového účtu: - 5 161 846,84 Kč      

 
Usnesení  č.4/11/2015 
Zastupitelstvo obce schválilo hospodaření obce za období 01-09/2015 včetně stavu na BÚ  2 769 884,90                     
Kč, na účtu ČNB 334 802,63 Kč, na úvěrovém účtu  - 5 161 846,84 Kč.  Příjmy činily 5 034 832,90                     
Kč  plnění plánovaného rozpočtu na 83,45 % plnění. Výdaje činily 3 435 317,50 Kč  plnění na 50,49 % v 
porovnání s rozpočtem. Je součástí zápisu. 
 

Výsledek hlasování: 

Pro: 6; Proti: 0; Zdržel se: 0 

 
 

10. Schválení rozpočtu obce na rok 2016 
Starostka sdělila, že zastupitelé měli možnost v předstihu seznámit se s rozpočtem, který byl vyvěšen na 
úředních deskách. FK Český lev podal žádost o dotaci. 
 
Zastupitel Macháček, se dotazoval zda nedošlo k navýšení v rozpočtu pro FK Český lev. 
Starostka odpověděla, že nikoliv. 
Starostka sdělila, že opravy byly provedeny v příjmech kapitálových snížení na 4 642 000,-Kč a ve výdajích 
snížení ČOV na 500 000,- Kč a navýšení v § 6171 na 1 178 000,- Kč. 
Zastupitel Macháček konstatoval, že sice z pohledu přepisů a paragrafů je rozpočet přebytkový, ale ve 
skutečnosti je rozpočet vyrovnaný, tj. celkové příjmy se rovnají součtu výdajů a financování úvěru.  
 
Usnesení č.5/11/2015 
Zastupitelstvo obce schválilo rozpočet obce na rok 2016 jako přebytkový s celkovými příjmy 5 263 000,- Kč 
a výdaji 4 915 000,- Kč, financování úvěru ve výši 348 000,- Kč. Dále schvaluje závazné ukazatele rozpočtu 
na oddíly. 
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Výsledek hlasování: 

Pro: 6; Proti: 0; Zdržel se: 0 

 
 

11. Schválení rozpočtu MŠ na rok 2016 
Starostka sdělila, že rozpočet MŠ byl řádně zveřejněn na úředních deskách. Rozpočet je vyrovnaný s příjmy 
a výdaji v celkové výši 250 000,- Kč. V rozpočtu přibyl § 549 úrazové pojištění a pojištění vybavení MŠ. 
 
Usnesení  č.6/11/2015 
Zastupitelstvo obce schválilo  rozpočet MŠ na rok 2016 jako vyrovnaný ve stejné výši příjmy a výdaje 
250 000,-Kč.   Závazné ukazatele SÚ rozpočtu na oddíly. 
 

Výsledek hlasování: 

Pro: 6; Proti: 0; Zdržel se: 0 

 
 
 

        12. Zrušení vnitřní směrnice č. 4/2005    - ZRUŠEN 
         

13. Schválení cen pro prodej a nájem pozemkových parcel v majetku obce  - ZRUŠEN 
 

 
 

14. Schválení nové vnitřní směrnice pro vedení účetnictví obce 
Starostka sdělila, že změny v nové vnitřní směrnici se týkají hlavně v novém paragrafovém znění. 
 
 
Usnesení  č.7/11/2015 
Zastupitelstvo obce schválilo novou vnitřní směrnici o oběhu a přezkušování účetních dokladů obce. 
 

Výsledek hlasování: 

Pro: 6; Proti: 0; Zdržel se: 0 

 
 

15. Zrušení členství obce ve svazku SOB 
Starostka seznámila přítomné s důvody, pro které žádá o zrušení členství ve svazku SOB. Přečetla návrhy, 
které obec předkládala v tomto sdružení a které byly z těchto bodů splněny. Dále uvedla, že ze sdružení 
obec nevystupuje, protože se nám nelíbí, ale proto že obce ze sdružení spadají pod Městský úřad Benešov 
n/Pl. a naše obec pod Magistrát města Děčín. 
 
Zastupitel Macháček řekl, že si nemyslí, že by to byl dobrý nápad opustit sdružení, ale o důvodech nechce 
polemizovat (již bylo řečeno na poradě zastupitelů). 
 
Zastupitel Kolařík, se dotazoval kolik se celkově podalo žádostí o dotaci na projekty řešené ve spolupráci 
se SOB. 
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Starostka odpověděla, že bylo podáno několik projektů (např.: 2003 – oprava OU, 2004 – oprava mostu, 
2006 – komunikace, ), ale žádný z nich se nepodařilo řešit přes SOB ale dotace byly pouze od MMR-ČR, 
KÚ-ÚK. 
 
Zastupitel Kolařík řekl, že práce v MAS bude náročnější a tak se budeme spíše orientovat na MAS. 
 
Usnesení č. 8/11/2015 
Zastupitelstvo obce schválilo zrušení členství obce ze svazku Sdružení obcí Benešovska. 
 
 

Výsledek hlasování: 

Pro: 5; Proti: 1; Zdržel se: 0 

 
 

16. Schválení opravy v usnesení č. 30/2015  
Starostka seznámila přítomné, že došlo k chybě v usnesení v názvu SŽDC, který byl ve v usnesení zapsán 
jako OSŽC.  
 
Zastupitel Macháček se dotazoval, zda bude tato navrhovaná oprava legislativně správně. 
Starostka odpověděla, že ano, smlouva od SŽDC byla zaslána až po konání ZO a ani ověřovatelé zápisu 
nemohli chybu zjistit. 
 
Usnesení č. 9/11/2015  
Zastupitelstvo obce schválilo písemnou opravu názvu uvedenou v usnesení č. 30/2015 ze dne 25.2.2015 z 
původní OSŽC na správně SŽDC.. 
 

Výsledek hlasování: 

Pro: 6; Proti: 0; Zdržel se: 0 

 
 

17. Schválení provedení inventarizace majetku obce 
        Zastupitelé obdrželi rozpisy příkazů k provedení inventarizace jednotlivých úseků. 
 
 

Usnesení č. 10/11/2015  
Zastupitelstvo obce schválilo členy ústřední inventarizační a likvidační komise dle návrhu – příloha zápisu. 
Do funkce předsedy pí. Vlastu Krebsovou dle přílohy a odpovědné pracovníky – příloha zápisu. 
 
 

Výsledek hlasování: 

Pro: 6; Proti: 0; Zdržel se: 0 

 

Usnesení č. 11/11/2015  
Zastupitelstvo obce schválilo členy a předsedy jednotlivých inventarizačních a likvidačních komisí – dle 
přílohy zápisu. 
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Výsledek hlasování: 

Pro: 6; Proti: 0; Zdržel se: 0 

 
Usnesení č. 12/11/2015  
Zastupitelstvo obce schválilo plán inventur, včetně příkazu k provedení inventarizace majetku, dle přílohy 
zápisu. Inventarizace začíná dnem 16.11.2015 a končí 31.12.2015 – fyzická. 
 

Výsledek hlasování: 

Pro: 6; Proti: 0; Zdržel se: 0 

 
 

18. Schválení smlouvy o poskytování údajů pro fakturaci stočného 
Starostka sdělila, že se jedná o smlouvu se SČVaK a.s. o poskytování informací k odečtu vodoměrů občanů 
obce k vyúčtování stočného za úplatu 30,-Kč za vodoměr. 

 
 

Usnesení č. 13/11/2015  
Zastupitelstvo obce schválilo smlouvu o poskytování údajů potřebných pro fakturaci stočného mezi 
odběratelem obcí a dodavatelem SČVaK a.s. Teplice. 
 

Výsledek hlasování: 

Pro: 6; Proti: 0; Zdržel se: 0 

 
 

19. Záměr obce 
Starostka seznámila přítomné se záměrem obce. 
Pronajmout obchod Těchlovice, prodat části pozemkových parcel v k.ú. Babětín, výpůjčku části pozemku 
v Těchlovicích, prodej pozemku v Přerově. 
 
Usnesení č. 14/11/2015  
Zastupitelstvo obce schválilo pronajmout od 4.1.2015 prostory obchodu č.p. 120 na st. parcele č. 174 v 
k.ú. Těchlovice,  obce Těchlovice, za účelem provozování obchodu se smíšeným zbožím. 
 
  

Výsledek hlasování: 

Pro: 6 ; Proti: 0 ; Zdržel se: 0 

 

Usnesení č. 15/11/2015  
Zastupitelstvo obce schválilo prodat části p.p.č. 98/20 o výměře 106 m2, p.p.č. 169/23 o výměře 26 m2, 
p.p.č. 169/22 o výměře 3 m2, p.p.č. 169/21 o výměře 13 m2 a p.p.č. 407/3 o výměře 15 m2 v k.ú. Babětín, 
obce Těchlovice Krajskému úřadu - Ústeckého kraje. 
  

Výsledek hlasování: 

Pro: 6 ; Proti: 0 ; Zdržel se: 0  
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Usnesení č. 16/11/2015  
Zastupitelstvo obce schválilo smlouvu o výpůjčce části pozemku v k.ú. Těchlovice p.č. 104/1 – trvalý zábor  
38 m2 Krajskému úřadu - Ústeckého kraje. 
 

Výsledek hlasování: 

Pro: 6 ; Proti: 0 ; Zdržel se: 0  

 
 
Před hlasováním o schválení prodeje p.p. č. 5/1 v k.ú. Přerov řekl zastupitel Macháček, že pozemek je pro obec 
lukrativní a neměla by ho prodávat. A pokračováním pronájmu bude mít obec možnost (a také zájem) na dalším 
rozvoji spolupráce s panem Bubeníčkem, jenž na tomto pozemku dobře podniká. 
Zastupitel Cvejn řekl, že když obec měla možnost užívat pozemek, tak tam byla skládka a nikdo se o to nestaral. Teď 
když ho pan R. Bubeníček s pí. H. Macháčkovou zvelebili, tak bychom mu ho neprodali? 
Zastupitel Kolařík řekl, že je to pěkné místo, které pan R. Bubeníček udržuje a díky němu ten pozemek vypadá tak, 
jak vypadá. Dále řekl, že pan Bubeníček pomáhá při akcích obce sponzorsky. 
 
 

Usnesení č. 17/11/2015  
Zastupitelstvo obce schválilo prodej p.p.č. 5/1 o výměře 273 m2 v k.ú. Přerov, obce Těchlovice paní Haně 
Macháčkové, bytem Těchlovice č.p. 171 
  

Výsledek hlasování: 

Pro: 5; Proti: 1; Zdržel se: 0 

 
 

20. Schválení finančního příspěvku dětem, které se věnují mimoškolním aktivitám pro rok 2016 
Starostka přítomným řekla, že se jedná o příspěvek na mimoškolní aktivitu dětí do 18 let s trvalým 
pobytem v obci, tak jako to bylo v prvním pololetí letošního roku ve výši 500,-Kč. V letošním roce tuto 
možnost využilo 16 dětí ve finanční částce 8 000,- Kč. 

 
        Usnesení č. 18/11/2015  
        Zastupitelstvo obce schválilo finanční částku ve výši 500,-Kč na mimoškolní aktivity dětí do 18 let s trvalým   
        pobytem v obci od 1.1.2016 do 31.12.2016. 
  
        Výsledek hlasování: 
        Pro: 6; Proti: 0; Zdržel se: 0  
 
 
 

21. Schválení ukončení členství v KV 
Starostka přítomným sdělila, že zastupitelka Krebsová požádala o uvolnění z funkce členky kontrolního 
výboru.  
 
Zastupitel Macháček řekl, že členství v kontrolním výboru je dobrovolné a tak rozhodnutí zastupitelky 
Krebsové respektuje. 
 
Usnesení č. 19/11/2015  
Zastupitelstvo obce schválilo ukončení členství pí. Vlasty Krebsové v kontrolním výboru od 10.11.2015. 
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Výsledek hlasování: 

Pro: 6; Proti:0; Zdržel se: 0   

 
 

22. Schválení návrhu nového člena do KV 
Starostka předala slovo zastupiteli Macháčkovi, aby jako předseda kontrolního výboru sdělil, zda má za pí. 
Krebsovou náhradu. 
Zastupitel Macháček řekl, že ano a navrhl přítomnou pí. Drahoslavu Vodrážkovou. 

 
Usnesení č. 20/11/2015  
Zastupitelstvo obce schválilo nového člena kontrolního výboru p. Drahoslavu Vodrážkovou. 
 

Výsledek hlasování: 

Pro: 6; Proti: 0; Zdržel se: 0 

 
 

23. Zprávy z provedených kontrol KV a FV 
Starostka seznámila přítomné s výsledky provedených kontrol finančního a kontrolního výboru. 
Finanční výbor provedl kontrolu v MŠ, kde zjistil vyšší náklady než výnosy, které byly zapříčiněné tím, že 
nejdříve MŠ musí z daru vyčerpat peníze a poté je jí dar převeden. Následnou kontrolou již byly čerpání a 
výnosy ve stejné výši. 
Kontrolní výbor zjistil chybný název organizace SŽDC usn.č. 30/2015, které bylo na dnešním jednání již 
napraveno usn.č. 9/11/2015, dále příspěvek na knihovnu – vyřešeno s ředitelem Knihovny Děčín. 
Starostka žádá do zápisu z kontroly doplnit bod č. 20, že byly kontrolovány lhůty pro vyřízení stížností od 
občanů, které byly včas vyřešeny. Dále upozornila zastupitele Macháčka, že zápis z Kontrolního výboru 
obsahuje špatný název „komise“, který se v zápise vyskytuje. Vzhledem k tomu, že kontrolní komise ukládá 
starostce úkoly a doporučení, které nebude starostka respektovat, protože komise neexistují. Žádá opravu 
zápisu. 
Zastupitel Macháček se ujistil, zda správně rozumí tomu, že paní starostka nebude respektovat úkoly a 
doporučení uvedené v zápise proto, že v zápise je uveden špatný název „komise“ místo „výboru“, toto 
starostka potvrdila. Následně zastupitel Macháček odpověděl, že opravu provede až při následné kontrole. 
 
 

24. Schválení vyřazení DHM 
        Starostka uvedla, že se jedná o starou nerezovou sprchu, která byla 13 let stará, a byla nově nahrazena   
        mycí mísou v kadeřnictví. 
 

Usnesení č. 21/11/2015  
Zastupitelstvo obce schválilo vyřazení nerezové sprchy z kadeřnictví pod inv. č. 14-K. 
 

Výsledek hlasování: 

Pro: 6; Proti: 0; Zdržel se: 0 
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        25. Schválení strategie obce na období let 2015 – 2020 
Starostka předala slovo zastupiteli Macháčkovi, který byl schválen zastupitelstvem jako zástupce při 
jednání v MAS. Zastupitel Macháček přítomným řekl, že MAS řeší strategii  rozvoje na svém území (tj. 
strategii rozvoje regionů z různých státních rozvojových programů na základě „komunitně“ zjištěných 
regionálních potřeb) na základě předaných záměrů jednotlivých obcí na území MAS. Tímto způsobem si 
sami členové MAS volí priority a cíle pro rozvoj na svém území.    
V našem případě se v podstatě jedná o možnosti zajištění dotací pro obec při řešení jejích požadavků a 
potřeb občanů obce.  
MAS nyní sdružuje 26 obcí a 59 členů. MAS funguje jako rozvojová agentura – vyhlašuje výzvy 
k předkládání žádostí a zpracování, následně provádí administraci přijatých žádostí. Výběrová komise MAS 
projekty dle předem stanovené metodiky oboduje a stanovuje pořadí pro realizaci. V současné době se 
zpracovává nová strategie MAS na roky 2014-2020.  
Dále vysvětlil, že obec pro zvýšení šance na realizaci svých projektů potřebuje mít vlastní strategii (ve které 
budou tyto projekty jako naše záměry uvedeny) a dále připravené podklady k žádostem o dotace. Sdělil, že 
proběhlo dotazníkové šetření pro tvorbu strategie a že strategie vznikla mimo jiné právě také na základě 
informací z těchto dotazníků.  
Dále uvedl, že ve schvalované strategii obce ještě provedl drobnou změnu, která se týká možnosti 
uplatnění projektů pro MŠ. Nakonec dodal, že v nejbližších dnech předá zastupitelům informace o nově 
vypsaných výzvách na projekty spojené s obnovou komunikací, územních plánů a zázemí  pro děti (dětská 
hřiště). 

 
        Usnesení č. 22/11/2015  
        Zastupitelstvo obce schválilo strategický plán obce na roky 2015-2020, který je přílohou zápisu. 
 
        Výsledek hlasování: 
        Pro: 6; Proti: 0; Zdržel se: 0 
 

Pan Miroslav Bubeníček se dotazoval, jak obec pomohla jeho manželce s obchodem a na základě jakých 
stížností a od jakých občanů rozhodla o jejich výpovědi a vypsání výběrového řízení na pronájem obchodu. 
Zastupitel Macháček sdělil, že jak v dotaznících, tak v dřívějších reakcích od občanů bylo množství 
negativních reakcí na fungování místního obchodu.  
Miroslav Bubeníček se dotazoval, proč zastupitelstvo neřekne, kdo byl z občanů proti samoobsluze. 
Starostka odpověděla, že občané také vyplňovali dotazníky, ve kterých vyjádřili názor na obchod. Proč tedy  
příznivci obchodu anonymní dotazníky nevyplnili. 

        Zastupitel Macháček požadoval dokončení tohoto bodu s tím, že se k této otázce se vrátíme v diskusi. 
 
 

        26. Schválení strategií rozvoje MAS - / SCLLD / 
 
        Usnesení č. 23/11/2015  
        Zastupitelstvo obce Těchlovice se seznámilo se Strategií komunitně vedeného místního rozvoje MAS  
        Labské skály. 
 
        Výsledek hlasování: 
        Pro: 6; Proti: 0; Zdržel se: 0 
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        Usnesení č. 24/11/2015  
        Zastupitelstvo obce Těchlovice souhlasí s realizací Strategie komunitně vedeného místního rozvoje území  
        Místní akční skupiny Labské skály (MAS Labské skály) na období 2014 až 2020 ve svém správním území.  
 
        Výsledek hlasování: 
        Pro: 6; Proti: 0; Zdržel se: 0 

 
 

27. Různé 
Starostka informovala přítomné, že je vyvěšen na úředních deskách rozpočet SOB, který  nemusí 
zastupitelstvo schvalovat. (Příjmy 50 000,-Kč, výdaje 142 000,-Kč, financování 92 000,-Kč – vyrovnaný). 
ČOV do konce listopadu 2015 musí být provedena kolaudace. V současné době je odebráno 93 projektů 
z 98, je připojeno 278 EO a je sepsáno 59 smluv o stočném. 
Dále sdělila, že jízdní řády ČD a BusLine jsou beze změny. Pouze na lince č. 450 je školní autobus o tři 
minuty posunut dopředu a autobus nebude stavět na zastávce v Boleticích sídliště. 

 
 

28. Diskuse 
 
        Bohuslav Kubát si stěžoval na špatnou dopravu KÚ-ÚK – BusLine (špatné dodržování jízdního řádu, nestaví  
        na zastávkách apod.)  
        Starostka odpověděla, že se průběžně zasílají na KÚ-ÚK stížnosti ohledně dopravy. 
        Dále se dotazoval, proč v obci nesvítilo veřejné osvětlení. 
        Starostka odpověděla, že na zařízení byla větší závada a firma, která zajišťuje opravy přijela až po víkendu.  
        Z tohoto důvodu VO nefungovalo tři dny. 
        Dále se dotazoval, proč jsou závory zavřené delší dobu. 
        Zastupitel Cvejn vysvětlil, že byla zrušena izolace a byla nahrazena čítačem náprav, který může reagovat    
        např. na přeběhnutí psa apod. 
        Dále se diskutovalo o špatné dopravě BusLine, řidiči dětem nestaví na zastávkách apod. 
        Miroslav Bubeníček měl dotaz na zastupitele Macháčka, zda jsou dotace na dětská hřiště a zda se hřiště  
        bude využívat a ne jako to u nádraží.  
        Zastupitel Macháček odpověděl, že hřiště u nádraží se vystavělo na žádost občanů. Pokud budou dotace  
        na dětská hřiště, tak se bude rozvíjet hlavně hřiště ve středu obce. 
        Miroslav Bubeníček se dotazoval, zda je možné na malém hřišti zrušit asfalt a nahradit ho něčím jiným. 

Zastupitel Macháček odpověděl, že povrch hřiště řeší zastupitelstvo již dlouho a že je realizace nového 
povrchu prioritou. 

        Drahoslava Vodrážková se ptala, zda zastupitele oslovili i někoho jiného na pronájem obchodu, nebo jen   
        vypsali výběrové řízení. 
        Zastupitel Cvejn řekl, že zastupitelé i sami shánějí případné zájemce. 
        Starostka řekla, že zájemce z firmy Coop se byl již podívat na obchod. Zatím je čas do 30.11.2015. 
        Drahoslava Vodrážková se dotazovala na bod č. 6 (retardéry na Babětíně) jaká žádost nebyla podána. 
        Starostka odpověděla, že na obec nebyla ze strany Babětína podána žádost. 
        Zastupitelka Krebsová řekla, že lidé z Babětína nesouhlasí s umístěním retardérů. 
        Starostka řekla, že pokud bude žádost z Babětína tak je možné jí postoupit na MMDC. 
        Zastupitelka Krebsová říkala, že se na ní jako na zástupce Babětína nikdo ohledně retardérů neobrátil. 
        Paní Vodrážková sdělila, že byl zrušen osadní výbor a na koho se má obracet. 
        Starostka odpověděla, že mají ve svém obvodu zastupitelku Krebsovou.   
        Miroslav Bubeníček si stěžoval na p. Barboru Novotnou, která si neustále stěžuje na lidi, kteří venčí své psy  
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        bez vodítka a ona sama také nemá při venčení svého psa na vodítku.  
        Dále sdělil, že mu pan Zdeněk Kubát ml. řekl, že ulička smrdí močí od návštěvníků obchodu, a to prý není    
        pravda. 
        Miroslav Bubeníček se dále ptal, proč na ČOV pracuje důchodce, proč obec nenabídla tuto práci někomu  
        nezaměstnanému z obce, a proč nebylo na toto místo vypsáno výběrové řízení. 
        Starostka odpověděla, že na toto místo se výběrové řízení nemusí vypisovat a na ČOV pracuje pan Kořínek,  
        který je zručný a tuto práci vykonává za „pár korun“. Zodpovědný za provoz ČOV je Ing. Pacovský. 
        Bohuslav Kubát se dotazoval, proč obec nekoupí fekální vozidlo, které by v obci pomohlo občanům vyvážet       
        septiky. 
        Starostka odpověděla, že zatím není možné na ČOV vyvážet septiky, jelikož by mohlo dojít k poruše na  
        zařízení ČOV.  

Zastupitel Macháček se dotázal zastupitelky Krebsové, zda by nemohla zvážit svou účast na poradách, 
protože považuje za nutné, aby se zastupitelé o různých otázkách mohli radit a vzájemně informovat. 

        Zastupitelka Krebsová odpověděla, že porady nejsou povinné a že si vždy zjistí, co bylo na poradě   
        probíráno. 
        Starostka řekla, že zastupitelka Krebsová plní všechny svěřené úkoly svědomitě a  vždy druhý den po     
        poradě se informuje, co bylo na poradě probíráno. 
        Místostarosta řekl, že  účast na poradě je dobrovolná, ale důležité je, aby se zastupitelé zúčastňovali  
        veřejných zasedání, kde se k navrženým bodům diskutuje a hlasuje. 
 
 

29. Závěr 
        Zasedání zastupitelstva obce bylo ve 20:02 hod. ukončeno. 
 
 
 
 
 

 
 

Zapsal:      ….………………………………. 
 

Ověřil:       .….……………………………… 
 

Ověřil:      .…………………………………… 
 
                                                                                                                                          -------------------------------------------- 
                                                                                                                                                                Starostka  obce 
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